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Уважаеми дами и господа общински съветници,  

Моля да бъде преразгледано решението за почасовите билети. 

При положение че за нито едно превозно средство не се чака по-малко от 

десет минутки / с много редки изключения,едно такова изключение е 

трамвай номер 7/ тази идея е неприложима.Предлагам въвеждането на тази 

идея да стане след няколко години,когато цените на петрола и газа спаднат 

достатъчно и транспортът в София стане малко по-редовен. 

Да вземем мен например. Аз чакам първото си превозно средство средно 

около половин час и пътувам с него средно около половин час.По този 

начин на отиване аз напълно бих успяла да се вмъкна в определения от вас 

интервал от 60 минути за билетите 60 плюс,защото времето започва да 

тече от първото чекиране.На връщане обаче това няма как да стане.Аз съм 

изчакала десетина минутки за второто превозно средство /което на 

връщане всъщност ми се явява първо/,чекирала съм се и съм пътувала съм 

с него,обаче след като слезна трябва да чакам половин час другото,а сами 

разбирате,че вече съм се чекирала.Затова ще ми бъде напълно невъзможно 

да използвам билетите 60 плюс,а да не говорим за билетите 30 плюс. Вие 

по-добре то мене знаете,че стотици хиляди хора са като мене. 

С уважение:Ивона Бонева 
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